
Protokół nr 1512/07 
z  posiedzenia 

Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 
z dnia 22 sierpnia 2007 r. 

w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 

Posiedzenie Komisja rozpoczęła o godz. 15:00 

Obecność: 
Posiedzenie Komisja odbyła w 7osobowym składzie, wg załączonej  listy obecności, 
która  stanowi  załącznik  nr  1  do  protokołu,  czyli  było  quorum  do  podejmowania 
prawomocnych decyzji. 

Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu Komisji stanowi załącznik nr 2 
do protokołu. 

Posiedzeniu  pr zewodniczył  radny  Piotr   Gierszewski,  który  po  pr zywitaniu 
zaproszonych  gości  i  członków  komisji  pr zedstawił  następujący  por ządek 
posiedzenia: 

1.  Opiniowanie i pr zyjęcie projektów uchwał RMG 
1.1 W sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 
2007 rok – druk nr  348 

1.2  W  sprawie  nadania  statutu  Zespołowi  Szkół  Specjalnych  Nr  1  im.  Stefana 
Batorego z siedzibą w Gdańsku przy ul. Batorego 26  dr uk nr  296 

1.3 W sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej nr 41 w Gdańsku, przy ul. Trakt Św. 
Wojciecha 353 – druk nr  297 

1.4 W sprawie włączenia do Zespołu Szkół Specjalnych Nr 1 im. Stefana Batorego 
Uzupełniającego  Liceum Ogólnokształcącego  Specjalnego  z  siedzibą w Gdańsku 
przy ul. Batorego 26 – druk nr  298 

1.5 W sprawie przyjęcia „Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na  terenie Gminy Miasta Gdańsk” –  druk 
nr  299 z autopoprawką 
1.6 W sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 10 w Gdańsku, 
ul. Kępna 38 – druk nr  307 

1.7 W sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 6 przy ul. 
Powstańców Warszawskich 25 w Gdańsku – druk nr  316



1.8  W  sprawie  likwidacji  Technikum  Nr  2  przy  Al.  Gen.  J.  Hallera  16/18  w 
Gdańsku – druk nr  317 

1.9  W  sprawie  likwidacji  Zasadniczej  Szkoły  Zawodowej  Nr  6  przy  ul. 
Powstańców Warszawskich 25 w Gdańsku – druk nr  318 

1.10  W  sprawie  wyłączenia  Technikum  Nr  2  z  Zespołu  Szkół  Budownictwa 
Okrętowego przy Al. Gen. J. Hallera 16/18 w Gdańsku – druk nr  319 

1.11 W sprawie wyłączenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 6 z Zespołu Szkół 
Budowlano  Architektonicznych  przy  ul.  Powstańców  Warszawskich  25  w 
Gdańsku – druk nr  320 

1.12 W sprawie wyłączenia Szkoły Policealnej Nr 6 z Zespołu Szkół Budowlano – 
Architektonicznych przy ul. Powstańców Warszawskich 25 w Gdańsku – druk nr  
321 
1.13  W  sprawie  likwidacji  Szkoły  Policealnej  Nr  6  przy  ul.  Powstańców 
Warszawskich 25 w Gdańsku – druk nr  322 

1.14  W  sprawie  wyłączenia  Technikum  Uzupełniającego  dla  Dorosłych  Nr  6  z 
Zespołu  Szkół  Budowlano  Architektonicznych  przy  ul.  Powstańców 
Warszawskich 25 w Gdańsku – druk nr  323 

1.15 W sprawie ustalenia planu sieci szkół ponadgimnazjalnych dla dorosłych na 
terenie Miasta Gdańska – druk nr  324 

1.16 W sprawie ustalenia planu sieci szkół ponadgimnazjalnych dla młodzieży na 
terenie Miasta Gdańska – druk nr  325 

1.17 W sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/161/07 Rady Miasta Gdańska z dnia 29 
marca  2007  roku  w  sprawie  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  szkół 
publicznych  oraz  niepublicznych  o  uprawnieniach  szkół  publicznych 
prowadzonych przez osoby prawne lub fizyczne na terenie Gminy Miasta Gdańska 
– druk nr  326 

1.18 W sprawie  zmiany uchwały o wprowadzeniu  zasad ustalania odpłatności  za 
korzystanie z przedszkoli prowadzonych przez Miasto Gdańsk – druk nr  327 

1.19  W  sprawie  powołania  Gdańskiej  Rady  Oświatowej  –  druk  nr   338  z 
autopoprawką 

1.20 W  sprawie  ustalenia  planu  sieci  przedszkoli  i  oddziałów  przedszkolnych  w 
szkołach podstawowych na terenie Miasta Gdańska w roku szkolnym 2007/2008 – 
druk nr  340



1.21  W  sprawie  ustalenia  planu  sieci  i  granic  obwodów  szkolnych  szkół 
podstawowych  i  gimnazjów  na  terenie  Miasta  Gdańska  w  roku  szkolnym 
2007/2008 – druk nr  341 

1.22 W sprawie ustalenia planu sieci szkół specjalnych na terenie Miasta Gdańska 
w roku szkolnym 2007/2008 – druk nr  342 

2. Informacja na temat remontów w placówkach oświatowych 
3. Program „Gdańszczanin 2020” – stopień realizacji 
4.  Wypracowanie wniosków do budżetu Miasta na 2008 rok 
5.  Przygotowania do nowego roku szkolnego 
6.  Sprawy płac pracowników administracyjnych szkół (regulamin) 
7.  Problemy  socjalne.  Pomoc  uczniom  z  biednych  r odzin  –  dożywianie. 

Stypendia. Przydział podręczników, pomocy naukowych. 

8.  Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja 

Za tak zaproponowanym porządkiem głosowano jednogłośnie 4 głosami za 

PUNKT 1 
Opiniowanie i pr zyjęcie projektów uchwał RMG 
1.1 W  sprawie  zmiany  uchwały w  sprawie  uchwalenia  budżetu Miasta  Gdańska  na 

2007 rok – druk nr  348 

Pani Teresa Blacharska – dyrektor  Wydziału Finansowego UM 
Zreferowała projekt uchwały w zakresie działania komisji – druk nr 348 

Ponieważ nie było żadnych pytań, przystąpiono do głosowania. 

Ustalenia Komisji: 
Członkowie  komisji  jednogłośnie  – 4  głosami  za – pozytywnie  zaopiniowali  projekt 
uchwały – druk nr 348 
OPINIA  Nr 1512/59/48/07 

Przewodniczący komisji na prośbę pana Jerzego Chołuja,  zaproponował przystąpienie 
do omawiania punktu 2. Członkowie komisji wyrazili zgodę. 

PUNKT 2 
Informacja na temat remontów w placówkach oświatowych 

Pan Jer zy Chołuj – Dyrekcja Rozbudowy Miasta Gdańska



Ceny  na  rynku  usług  budowlanych  wzrosły  przeciętnie  o  30%  i  to  jest  przyczyną 
perturbacji. Będziemy  dążyć  do  finansowego wykorzystania  całości  planu. Ok.  20% 
przetargów  nie  przynosi  żadnych  rezultatów,  powtarzamy  te  przetargi. Wykonawcy, 
którzy przy nas zostali mają rozłożoną pracę nie jak do tej pory na dwa miesiące, ale 
do  końca  roku.  Problemem  jest,  że  mogą  nastąpić  perturbacje  poszczególnych 
placówek  ale  nigdy  bez  wiedzy  i  zgody  dyrektorów.  Jeżeli  chodzi  o  zagrożenia 
wynikające z  rozpoczęcia  roku  to one są  takie  jak co  roku. Najważniejsza  jest dobra 
wola  wszystkich  stron.  Przykładowo  w  VII  Liceum  możemy  opóźnić  ok.  tygodnia 
gdyż  decyzja  o  przeniesieniu  nastąpiła  późno.  Następna  sprawa  to  jest  sprawa 
przedszkola na Dragana, tam będą dwa sanitariaty gotowe, przy dobrej woli wszystko 
powinno być sprawnie. 

Pani Mar ia Małkowska – członek Komisji 
Kiedy będzie ogłoszony przetarg na Rozstaje i Fundamentową? 

Pan Jer zy Chołuj – Dyrekcja Rozbudowy Miasta Gdańska 
Fundamentową rozpoczynamy w czwartym kwartale, tak jak jest ustalone. 

Pani Regina Białousów – Dyrektor  Wydziału Edukacji 
Dlatego zaczynamy w czwartym kwartale, gdyż środki, które są na czwarty kwartał da 
się  wykorzystać.  Poza  tym  czwarty  kwartał  jest  takim    martwym  sezonem,  łatwiej 
pozyskać wykonawców. Natomiast kontynuacja będzie w następnym roku. 

Pan Piotr  Gierszewski – Pr zewodniczący komisji 
A co z remontem placówki na Leczkowa? Czy będzie zakończony na czas? 

Pan Jer zy Chołuj – Dyrekcja Rozbudowy Miasta Gdańska 
Ten remont może być opóźniony ok. tygodnia z uwagi na to, że rozszerzyły się 
nieprzewidziane prace, które musieliśmy wykonać i nie było możliwości przerzucenia 
środków. 

Pani Bożena Brauer   Pr zewodnicząca Komisji Międzyzakładowej   Pracowników 
Oświaty i Wychowania NSZZ „Solidarność” w Gdańsku 
Chciałam zapytać o szkołę na Lastadii, czy tam są przewidziane jakieś remonty? 

Pan Jer zy Chołuj – Dyrekcja Rozbudowy Miasta Gdańska 
To  wymaga  jeszcze  wielu  koncentracji,  również  ponownego  zwrócenia  się  do 
rzeczoznawcy.  Sprawa  wymaga  uzgodnień  i  z  Wydziałem  Edukacji  i  z  Panią 
Prezydent. 

Ponieważ  nie  było  więcej  głosów  w  dyskusji  przystąpiono  do  kolejnego  punktu 
posiedzenia.



PUNKT 1.2 
Opiniowanie i pr zyjęcie projektu uchwały RMG 
W sprawie nadania statutu Zespołowi Szkół Specjalnych Nr 1 im. Stefana Batorego z 
siedzibą w Gdańsku przy ul. Batorego 26  dr uk nr  296 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji UM 
Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ponieważ nie było pytań przystąpiono do głosowania nad pozytywną opinią do druku 
nr 296. 

USTALENIA KOMISJI: 
Członkowie Komisji Edukacji jednogłośnie – 4 głosami za pozytywnie zaopiniowali 
projekt uchwały. 
OPINIA  Nr  1512/59/48/07 

PUNKT 1.3 
Opiniowanie  i  pr zyjęcie  projektu  uchwały  RMG  w  sprawie  likwidacji  Szkoły 
Podstawowej nr 41 w Gdańsku, przy ul. Trakt Św. Wojciecha 353 – druk nr  297 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji UM 
Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ponieważ nie było pytań przystąpiono do głosowania nad pozytywną opinią do druku 
nr 297. 

USTALENIA KOMISJI: 
Członkowie Komisji Edukacji jednogłośnie – 4 głosami za pozytywnie zaopiniowali 
projekt uchwały. 
OPINIA  Nr  1512/61/50/07 

PUNKT 1.4 
Opiniowanie i pr zyjęcie projektu uchwały RMG w sprawie włączenia do Zespołu 
Szkół Specjalnych Nr 1 im. Stefana Batorego Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego Specjalnego z siedzibą w Gdańsku przy ul. Batorego 26 – druk 
nr  298 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji UM 
Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały



Pani Bożena Brauer   Pr zewodnicząca Komisji Międzyzakładowej   Pracowników 
Oświaty i Wychowania NSZZ „Solidarność” w Gdańsku 
Jaki jest nabór do tej szkoły? 

Elżbieta Paprocka  Dyrektor  Zespołu Szkół Specjalnych 
Na szkole powiesiliśmy duży baner informujący o tym, że od 2007 roku jest nabór do 
Liceum  Uzupełniającego.  Na  dzień  dzisiejszy  mamy  chętnych  10  uczniów  ale 
rekrutacja ciągle trwa i ta liczba może wzrosnąć. 

Ponieważ nie było więcej pytań komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem druku nr 298. 

USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  Edukacji  jednogłośnie  –  5  głosami  za  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały. 
OPINIA  Nr  1512/62/51/07 

PUNKT 1.5 
Opiniowanie i pr zyjęcie projektu uchwały RMG w sprawie przyjęcia „Regulaminu 
udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na 
terenie Gminy Miasta Gdańsk” – druk nr  299 z autopoprawką 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Zreferowała projekt uchwały. 

Nie było żadnych pytań. Przystąpiono do głosowania. 

USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  Edukacji  jednogłośnie  –  5  głosami  za  –  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały. 
OPINIA  Nr  1512/63/52/07 

PUNKT 1.6 
Opiniowanie  i  pr zyjęcie  projektu  uchwały  RMG w  sprawie  rozwiązania  Zespołu 
Szkół Ogólnokształcących Nr 10 w Gdańsku, ul. Kępna 38 – druk nr  307 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Zreferowała projekt uchwały. 

Nie było żadnych pytań. Przystąpiono do głosowania. 

USTALENIA KOMISJI:



Komisja  Edukacji  jednogłośnie  –  5  głosami  za  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały. 
OPINIA  Nr 1512/64/53/07 

PUNKT 1.7 
Opiniowanie  i  pr zyjęcie projektu uchwały RMG w sprawie  likwidacji Technikum 
Uzupełniającego  dla  Dorosłych  Nr  6  przy  ul.  Powstańców  Warszawskich  25  w 
Gdańsku – druk nr  316 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Zreferowała projekt uchwały. 

Nie było żadnych pytań. Przystąpiono do głosowania. 

USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  Edukacji  jednogłośnie  –  5  głosami  za  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały. 
OPINIA  Nr 1512/65/54/07 

PUNKT 1.8 
Opiniowanie  i  pr zyjęcie projektu uchwały RMG w sprawie  likwidacji Technikum 
Nr 2 przy Al. Gen. J. Hallera 16/18 w Gdańsku – druk nr  317 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Zreferowała projekt uchwały. 

Nie było żadnych pytań. Przystąpiono do głosowania. 

USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  Edukacji  jednogłośnie  –  5  głosami  za  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały. 
OPINIA  Nr 1512/66/55/07 

PUNKT 1.9 
Opiniowanie i pr zyjęcie projektu uchwały RMG w sprawie likwidacji Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej Nr 6 przy ul. Powstańców Warszawskich 25 w Gdańsku – druk nr  
318 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Zreferowała projekt uchwały. 

Nie było żadnych pytań. Przystąpiono do głosowania.



USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  Edukacji  jednogłośnie  –  5  głosami  za  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały. 
OPINIA  Nr  1512/67/56/07 

PUNKT 1.10 
Opiniowanie i pr zyjęcie projektu uchwały RMG w sprawie wyłączenia Technikum 
Nr  2  z  Zespołu  Szkół  Budownictwa Okrętowego  przy  Al.  Gen.  J.  Hallera  16/18 w 
Gdańsku – druk nr  319 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Zreferowała projekt uchwały. 

Nie było żadnych pytań. Przystąpiono do głosowania. 

USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  Edukacji  jednogłośnie  –  5  głosami  za  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały. 
OPINIA  Nr  1512/68/57/07 

PUNKT 1.11 
Opiniowanie i pr zyjęcie projektu uchwały RMG w sprawie wyłączenia Zasadniczej 
Szkoły  Zawodowej  Nr  6  z  Zespołu  Szkół  Budowlano  Architektonicznych  przy  ul. 
Powstańców Warszawskich 25 w Gdańsku – druk nr  320 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Zreferowała projekt uchwały. 

Nie było żadnych pytań. Przystąpiono do głosowania. 

USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  Edukacji  jednogłośnie  –  6  głosami  za  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały. 
OPINIA  Nr  1512/69/58/07 

PUNKT 1.12 
Opiniowanie  i  pr zyjęcie  projektu  uchwały  RMG  w  sprawie  wyłączenia  Szkoły 
Policealnej  Nr  6  z  Zespołu  Szkół  Budowlano  –  Architektonicznych  przy  ul. 
Powstańców Warszawskich 25 w Gdańsku – druk nr  321 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Zreferowała projekt uchwały. 

Nie było żadnych pytań. Przystąpiono do głosowania.



USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  Edukacji  jednogłośnie  –  6  głosami  za  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały. 
OPINIA  Nr  1512/70/59/07 

PUNKT 1.13 
Opiniowanie  i  pr zyjęcie  projektu  uchwały  RMG  w  sprawie  likwidacji  Szkoły 
Policealnej Nr 6 przy ul. Powstańców Warszawskich 25 w Gdańsku – druk nr  322 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Zreferowała projekt uchwały. 

Nie było żadnych pytań. Przystąpiono do głosowania. 

USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  Edukacji  jednogłośnie  –  6  głosami  za  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały. 
OPINIA  Nr  1512/71/60/07 

PUNKT 1.14 
Opiniowanie i pr zyjęcie projektu uchwały RMG w sprawie wyłączenia Technikum 
Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 6 z Zespołu Szkół Budowlano Architektonicznych 
przy ul. Powstańców Warszawskich 25 w Gdańsku – druk nr  323 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Zreferowała projekt uchwały. 

Nie było żadnych pytań. Przystąpiono do głosowania. 

USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  Edukacji  jednogłośnie  –  6  głosami  za  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały. 
OPINIA  Nr  1512/72/61/07 

PUNKT 1.15 
Opiniowanie  i  pr zyjęcie  projektu  uchwały  RMG w  sprawie  ustalenia  planu  sieci 
szkół ponadgimnazjalnych dla dorosłych na terenie Miasta Gdańska – druk nr  324 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Zreferowała projekt uchwały 

Po krótkiej dyskusji przystąpiono do głosowania.



USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  Edukacji  jednogłośnie  –  6  głosami  za  –  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały. 
OPINIA  Nr  1512/73/62/07 

PUNKT 1.16 
Opiniowanie  i  pr zyjęcie  projektu  uchwały  RMG w  sprawie  ustalenia  planu  sieci 
szkół ponadgimnazjalnych dla młodzieży na terenie Miasta Gdańska – druk nr  325 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Zreferowała projekt uchwały. 

Nie było żadnych pytań. Przystąpiono do głosowania. 

USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  Edukacji  jednogłośnie  –  6  głosami  za  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały. 
OPINIA  Nr  1512/74/63/07 

PUNKT 1.17 
Opiniowanie  i  pr zyjęcie  projektu  uchwały  RMG w  sprawie  zmiany Uchwały Nr 
VIII/161/07  Rady  Miasta  Gdańska  z  dnia  29  marca  2007  roku  w  sprawie  trybu 
udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  szkół  publicznych  oraz  niepublicznych  o 
uprawnieniach szkół publicznych prowadzonych przez osoby prawne lub fizyczne na 
terenie Gminy Miasta Gdańska – druk nr  326 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Zreferowała projekt uchwały. 

Pani Mar ia Małkowska – członek Komisji 
Jak  prowadzona  jest  ewidencja  kosztów  jeśli  chodzi  o  szkoły?  czy  to  w  ogóle  jest 
prowadzone? 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Trzeba tu odróżnić dwie rzeczy: szkołom niepublicznym my przekazujemy dokładnie 
wysokość subwencji, którą podaje nam Ministerstwo. W związku z tym niezależne jest 
to  od  kosztów  utrzymania.  W  przedszkolach  natomiast,  ponieważ  jest  to  zadanie 
własne miasta Gdańska i na to nie idzie subwencja, naliczane są koszty utrzymania, z 
których wylicza się t. zw. przeciętny koszt utrzymania dziecka w przedszkolu. 

Następnie przystąpiono do głosowania. 

USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  Edukacji  jednogłośnie  6  głosami  za  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały.



OPINIA  Nr  1512/75/64/07 
PUNKT 1.18 

Opiniowanie  i  pr zyjęcie  projektu  uchwały  RMG  w  sprawie  zmiany  uchwały  o 
wprowadzeniu zasad ustalania odpłatności za korzystanie z przedszkoli prowadzonych 
przez Miasto Gdańsk – druk nr  327 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Zreferowała projekt uchwały. 

Pan Jacek W. Teodorczyk – członek Komisji 
Jak wygląda kwestia zabezpieczenia miejsc przedszkola na terenie Gdańska? 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Obecnie  mamy  coraz  więcej  przedszkoli  niepublicznych.  Ponadto  szykujemy  na 
następny rok uchwałę, w której będziemy się starać przekazać dzieci „zerówkowe” do 
szkół. Wtedy zwiększymy  liczbę miejsc w przedszkolach o 1000. Tym sposobem w 
przyszłym roku możemy mieć bardzo dużo miejsc w przedszkolach. 

Ponieważ nie było więcej pytań, przystąpiono do głosowania. 

USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  Edukacji  jednogłośnie  6  głosami  za  –  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały. 
OPINIA  Nr  1512/76/65/07 

PUNKT 1.19 
Opiniowanie i pr zyjęcie projektu uchwały RMG w sprawie powołania Gdańskiej 
Rady Oświatowej – druk nr  338 z autopoprawką 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Zreferowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Piotr  Gierszewski otworzył dyskusję. 

Pan Jacek W. Teodorczyk – członek Komisji 
Po  dokładnym przeczytaniu  uchwały mam  trochę  zastrzeżeń. Mianowicie  proponuje 
się w tejże Radzie na przewodniczącego już konkretną osobę. Ja uważam, że najpierw 
powinno  się  powołać  Radę  i  na  tej  Radzie  wybrać  przewodniczącego  spośród 
członków. 

Pani Katar zyna Hall – zastępca Prezydenta Miasta Gdańska



Otóż  założenie  było  takie,  żeby  wymyślić  logiczną  konstrukcję  reprezentowania 
różnych środowisk w tej radzie, żeby to było ciało szeroko opiniujące. Zwróciliśmy się 
do  szeregu  środowisk  czy  zechcą  w  ogóle  swoich  przedstawicieli  typować.  Jeżeli 
mamy  do  czynienia  z  dużą  grupą  osób,  z  różnych  środowisk  to  przewodniczyć 
powinna osoba z dużym autorytetem i z dużą sprawnością procedowania, żeby to się 
udawało sprawnie prowadzić. W momencie kiedy osoba byłaby wybierana przez Radę 
wtedy groziłoby niebezpieczeństwem ciągłego zmieniania  tej  osoby. Chcieliśmy aby 
Rada Oświatowa była organem działającym na rzecz Rady Miasta, takie jest założenie. 
Kierując  się  kwestią  zarówno  autorytetu  jak  i  sprawności  funkcjonowania  i  stąd  ta 
propozycja. Cieszę się, że pani profesor, osoba o takim autorytecie  wyraziła zgodę. 

Pan Jacek W. Teodorczyk – członek Komisji 
Ja nie kwestionuję autorytetu pani profesor, poddaję w wątpliwość formę wyboru a nie 
osobę. 

Pan Krzysztof Wiecki – członek Komisji 
Podzielam  wątpliwości  radnego  Teodorczyka.  Oprócz  osoby  przewodniczącego  jest 
narzucany  również  sekretarz.  Następnie  w  §  3  w  punkcie  6  mamy  pięciu 
przedstawicieli  szkół  wyższych  ,  wśród  nich  jest  przedstawiciel  Wyższej  Szkoły 
Polsko Japońskiej Technik Komputerowych, która jeszcze nie zaczęła funkcjonować. 
Poza  tym  podważam  w  ogóle  sens  takiej  uchwały  dlatego,  że  Gdańska  Rada 
Oświatowa ma niemalże te same kompetencje co Komisja Edukacji. W związku z tym, 
że w Gdańsku przy Prezydencie  funkcjonują  różne komisje, pani Prezydent mogłaby 
sama taką komisję sobie powołać. 

Pani Katar zyna Hall – zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Chcę wyjaśnić wszystkim jak to wygląda na gruncie prawa. Art. 48 ustawy o systemie 
oświaty mówi, że organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego może powołać 
Radę  Oświatową  działającą  przy  tym  programie.  Organem  stanowiącym  miasta 
Gdańska  jest  Rada  Miasta  Gdańska,  czyli  jeżeli  chodzi  o  Radę  Oświatową  jest  to 
wyłączna  kompetencja  Rady  Miasta.  Ponadto  do  zadań  Rady  Oświatowej  należy 
według  ustawy:  badanie  potrzeb  oświatowych  na  obszarze  działania  jednostki 
samorządu  terytorialnego  oraz  przygotowywanie  projektów,  opiniowanie  budżetu 
jednostek  samorządu  terytorialnego  w  części  dotyczącej  wydatków  na  oświatę, 
opiniowanie  projektów  sieci  publicznych  szkół  i  placówek,  opiniowanie  projektów 
aktów prawa miejscowego wydawanych  spraw oświaty, wyrażanie opinii i wniosków 
w  innych  sprawach  dotyczących  oświaty.  Właściwy  organ  jednostki  samorządu 
terytorialnego  jest  obowiązany    przedstawić  Radzie  Oświatowej  projekty  aktów,  o 
którym mowa w ustępie 2 punkt 2,4. Organ, o którym mowa czyli Rada Miasta ustala 
skład  i  zasady  wyboru  członków  Rady  Oświatowej,  regulamin  działania  Rady 
Oświatowej. W ustawie o systemie oświaty jest zapis „może powołać” wiec nie jest to 
obligatoryjne.   W  szeregu  miast,  gmin  i  powiatów  takie  rady  działają.  Organizacja 
Rady Oświatowej nie  jest  łatwa bo ustawa bardzo ogólnie  to określa. Pan Prezydent 
rzeczywiście  powoływał  różne  zespoły  doradcze  ale  zakończyły  swoją  działalność. 
Osoby, które w tych zespołach były aktywne i się sprawdziły będziemy zapraszać do 
tej  rady.  Każdy  projekt  uchwały  będzie  tak  jak  dotychczas  przedstawiany  zarówno



przewodniczącemu Rady Miasta jak i przewodniczącemu Komisji Edukacji. Państwo 
jako Rada Miasta zyskają dodatkową opinię, mogą państwo ją brać pod uwagę lub nie. 
Uczestniczyłam  w  dwóch  takich  ciałach  dyskusyjnych:  jedno  z  nich  to  Regionalne 
Forum  Edukacyjne  powołane  wiele  lat  temu.  Byłam  też  członkiem  Rady 
Konsultacyjnej  przy  Ministrze  Edukacji  Narodowej.  Uczestnicząc  w  tych  radach 
bardzo  dużo  się  nauczyłam  bo  daje  możliwość  wysłuchania  różnych  poglądów    i 
spojrzenia  na  sprawę  z  szerszej  perspektywy.  Dlatego  jestem  zdania,  że  powołanie 
Rady  Oświatowej  da  nam  więcej  zrozumienia,  ciekawe  opinie  i  w  efekcie  większy 
profesjonalizm przy podejmowaniu decyzji. 

Pani Irena Dymarska – członek komisji 
Analizując  skład Rady można  zauważyć,  ze  połowę  stanowią  urzędnicy.  Te  osoby  i 
tak z nami współpracują  i znamy ich poglądy. To ciało bardziej widzę przy związku 
miast  polskich  niż  przy  naszej  Radzie.  Jeżeli  zaś  chodzi  o  samą  strukturę widzę  tu 
bardzo  mało  przedstawicieli  oświaty,  natomiast  jest  dużo  szkolnictwa  wyższego, 
zupełnie inne potrzeby, inne struktury. Kolejna sprawa, kształcimy na potrzeby rynku 
pracy a nie widzę tu przedstawicieli, organizacji, która zrzesza podmioty gospodarcze 
i precyzuje nam oczekiwania wobec absolwenta. 

Pani Mar ia Małkowska członek komisji 
Uważam, że powołanie Rady Oświatowej  oznacza votum nieufności wobec Komisji 
Edukacji. Były sytuacje kiedy głosowaliśmy nie po myśli pani Prezydent i uważam, że 
to jest prawdziwy powód powoływania Rady Oświatowej. Nie wyobrażam sobie, żeby 
36 osób merytorycznie mogło pracować, spotykając się raz w miesiącu. To są ludzie o 
różnych profesjach,  będzie pani miała quorum,  które  się pani nie  sprzeciwi  i  będzie 
zawsze głosowało „za”. Natomiast szkolnictwo wyższe ma różne  interesy  lokalowe  i 
też będzie stronnicze. My jako radni, jako Komisja Edukacji jesteśmy powołani przez 
mieszkańców, przez rodziców, a najważniejszy głos w dyskusji jeśli chodzi o oświatę 
powinno mieć dziecko i rodzic. Pani Prezydent wymyśliła bon oświatowy ale nic się 
nie dzieje w tym kierunku. Miała pani 60 osób powołanych do różnych zespołów i do 
tej pory nie przedstawiła pani żadnych wniosków z tych zespołów, nie wiemy co się 
tam działo, czy coś zostało zrobione. Teraz będzie podobnie, Rada Oświatowa spotka 
się od czasu do czasu i przegłosuje uchwały, które pani przygotuje, natomiast to na nas 
będzie spoczywał obowiązek kontaktów z dyrektorami placówek, z rodzicami. Jestem 
przeciwna tej uchwale i nie będę głosować za powołaniem tej rady. 

Pan Piotr  Gierszewski – Pr zewodniczący Komisji 
Po powołaniu Rady Oświatowej jaki sens będzie miała Komisja Edukacji? Do czego 
będzie wtedy potrzebna Komisja Edukacji? Właściwie do każdego punktu można mieć 
jakieś wątpliwości. Jestem przeciwny, żeby wyróżniać 5 szkół wyższych w Gdańsku, 
kiedy  jest  ich  15.  Są  organizacje  pozarządowe,  których  wymieniono  kilka,  pięciu 
przedstawicieli,  o  których  możemy  dużo  powiedzieć  ale  wymieńmy  jeszcze  pięć 
takich,  które  są  ogólnopolskie,  są  potężnymi  organizacjami.  Jako  radny  nie  będę 
głosował  za  czymś,  co może podzielić  środowisko.  Jest  to duże  ryzyko wyróżniania 
jednych  kosztem  drugich.  Połowa  to  są  urzędnicy  bezpośrednio  lub  pośrednio



uzależnieni  od  Prezydenta  Miasta.  Odkąd  jestem  radnym  jeszcze  nie  było  takiego 
oczywistego votum nieufności ze stronny urzędników wobec radnych pracujących w 
danej  komisji.  Mamy  dużo  innych  ważniejszych  spraw  jeśli  chodzi  o  oświatę.  My 
jako  miasto  nie  stoimy  przed  rewolucją  oświatową  bo  nie  ma  takiej  potrzeby. 
Potrzebna jest natomiast ewolucja i z roku na rok stopniowo przekonywać do pewnych 
rozwiązań.  Jeśli  chodzi  o  Radę  Oświatową  to  nie  wyobrażam  sobie,  żeby  cały  36 
osobowy  zespół  tak  aktywnie  angażował  się  jak  my  to  robimy.  Ponadto 
przewodniczący  Rady  Oświatowej  może  powoływać  dodatkowo  zespół  ekspertów. 
Tak  do  każdego  punktu  można  coś  zarzucić.  Jestem  zmartwiony,  że  właśnie  w  ten 
sposób otrzymujemy votum nieufności. 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Chcę zwrócić państwa uwagę, że to nie jest wymysł pani Prezydent, nie jest to votum 
nieufności  wobec  Komisji  Edukacji,  jest  to  ustawa  o  systemie  oświaty,  która  daje 
możliwość powoływania organów doradczych, których opinie nie są wiążące dla Rady 
Miasta Gdańska. 

Pani Mar ia Małkowska – członek Komisji 
Jeżeli  Pani  Prezydent  chce mieć  organ  opiniodawczy  niech  sobie  powoła  taki  organ 
dla siebie ale niech nie narzuca tego Radzie Miasta. 

Ponieważ  nie  było  więcej  głosów  w  dyskusji  przystąpiono  do  głosowania  nad 
pozytywnym zaopiniowaniem druku nr 338 wraz z autoporawką 

USTALENIA KOMISJI 
Komisja Edukacji stosunkiem głosów: 0 za, 5 pr zeciw pr zy 1 wstr zymującym się, 
negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
OPINIA  Nr  1512/77/66/07 

PUNKT 1.20 
Opiniowanie  i  pr zyjęcie  projektu  uchwały  RMG w  sprawie  ustalenia  planu  sieci 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych na terenie Miasta 
Gdańska w roku szkolnym 2007/2008 – druk nr  340 

Pani Regina Białousów – Dyrektor  Wydziału Edukacji 
Zreferowała projekt uchwały. 

Nie było żadnych pytań. Przystąpiono do głosowania. 

USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  Edukacji  jednogłośnie  –  6  głosami  za  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały. 
OPINIA  Nr  1512/78/67/07 

PUNKT 1.21



Opiniowanie  i  pr zyjęcie projektu uchwały RMG w sprawie ustalenia planu sieci  i 
granic  obwodów  szkolnych  szkół  podstawowych  i  gimnazjów  na  terenie  Miasta 
Gdańska w roku szkolnym 2007/2008 – druk nr  341 

Pani Regina Białousów – Dyrektor  Wydziału Edukacji 
Zreferowała projekt uchwały. 

Nie było żadnych pytań. Przystąpiono do głosowania. 

USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  Edukacji  jednogłośnie  –  6  głosami  za  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały. 
OPINIA  Nr  1512/79/68/07 

PUNKT 1.22 
Opiniowanie  i  pr zyjęcie  projektu  uchwały  RMG w  sprawie  ustalenia  planu  sieci 
szkół specjalnych na terenie Miasta Gdańska w roku szkolnym 2007/2008 – druk nr  
342 

Pani Regina Białousów – Dyrektor  Wydziału Edukacji 
Zreferowała projekt uchwały. 

Nie było żadnych pytań. Przystąpiono do głosowania. 

USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  Edukacji  jednogłośnie  –  6  głosami  za  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały. 
OPINIA  Nr  1512/80/69/07 

PUNKT 3 
Program „Gdańszczanin 2020” – stopień realizacji 

Pan Jer zy Jasiński – zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji UM 
Opracowaliśmy  materiały  ze  szczegółowym  przedstawieniem  programu,  które  zaraz 
rozdamy  państwu  radnym.  Teraz  przytoczę  najistotniejsze  elementy  realizacji 
Programu „Gdańszczanin 2020”. W ramach zdefiniowanych priorytetów zrealizowano 
lub rozpoczęto szereg cennych przedsięwzięć.  I  tak:  tworzenie miejskich standardów 
edukacyjnych,  monitorowanie  i  ewaluacja  jakości  świadczonych  usług,  gdańskie 
konkursy  przedmiotowe  oraz  głęboka  analiza  i  wspomaganie  wyników  egzaminów 
zewnętrznych. Organizowanie pomocy dla najsłabszych uczniów czyli centra wsparcia 
edukacyjnego,  które  od  ubiegłego  roku  szkolnego  pojawiły  się  w  placówkach  jak  i 
likwidacja  barier  architektonicznych,  tworzenie  warunków  do  rozwoju  dla  uczniów 
wybitnie  zdolnych,  stypendia  Prezydenta  Miasta  Gdańska,  stypendia  Farenheita, 
zapewnienie  środków  materialnych,  technicznych  i  finansowych  do  realizacji  zajęć



pozalekcyjnych  i  pozaszkolnych.  Opracowywany  jest  przez  nas  program  „Blisko 
boisko”,  który mamy zamiar przekształcić w  najbliższym czasie w program budowa 
boisk  szkolnych ogólnodostępnych. Tworzenie warunków ku  temu,  aby  szkoły  stały 
się  silnymi  ośrodkami  oddziaływania  środowiskowego,  powstawanie  dzielnicowych 
centrów  sportu,  usprawnianie procesu  zarządzania placówkami oświatowymi, przede 
wszystkim  poprzez  przekazywanie  dyrektorom  większej  samodzielności. 
Rozpoczęliśmy  w  tym  roku  parametryzację  standardów  zatrudnienia  na  jednego 
ucznia w odniesieniu do szkół podstawowych, gimnazjów, liceów ogólnokształcących. 
Wydawaliśmy  poradniki,  wszelkiego  rodzaju  broszury  informacyjne  związane  z 
agresją w szkole  jak  i poradniki dla szkół zawodowych  i  liceów ogólnokształcących. 
W  coraz  większym  stopniu  zgodnie  z  programem  „Gdańszczanina”  rozszerza  się 
oferta zajęć pozalekcyjnych w placówkach oświatowych. Od 1 września rozszerza się 
liczba  zajęć  pozalekcyjnych  we  wszystkich  placówkach  o  około  tysiąc  godzin.  To 
wynika  z  takiej  potrzeby  i  z  zapisów,  które  się  pojawiły  w  „Gdańszczaninie”. 
Kontynuacja wprowadzenia do szkół języka angielskiego w ramach subwencji a język 
obcy  w  klasach  trzecich  będzie  dofinansowany  ze  środków  z  budżetu  miasta.  Jeśli 
chodzi  o  przedszkola,  we  wszystkich  jest  bezwzględnie  przestrzegany  przez  nas 
standard  liczebności    w  oddziałach.  Liczba  ta  wynosi  25  dzieci.  Opracowywany  i 
wdrażany  jest  system  badań  rozwojowych.  Sukcesywnie  wprowadzane  są  zajęcia  z 
gimnastyki korekcyjnej. Większość przedszkoli otrzymuje zgodę na dodatkowe etaty 
fachowców w tym zakresie.  Przedszkola są coraz częściej przekształcane w placówki 
niepubliczne. Będziemy dążyć do ustalonego standardu w postaci liczby w oddziałach 
szkolnych. Od następnego roku szkolnego będziemy wprowadzać następny język obcy 
w gimnazjum zgodnie z programem. Stworzone zostały sieci  liceów profilowanych  i 
szkół  zawodowych.  Poradnictwo  psychologiczno  pedagogiczne  :  trwają  prace  nad 
dostosowywaniem  sieci  do  potrzeb  społecznych  mieszkańców.  Niedługo  będziemy 
mieli gotowy projekt, poszerzenie sieci świetlic środowiskowych. Wszystko co zostało 
zaplanowane w  tym „Gdańszczaninie”  to  realizujemy  i przygotowujemy się do  tego, 
że  niektóre  zadanie  będą  wchodziły  sukcesywnie  od  kolejnego  roku  szkolnego.  W 
przyszłym roku wejdzie drugi język obcy do gimnazjów. 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji UM 
Chciałabym jeszcze uzupełnić, części z państwa nie było w 2004 kiedy uchwalaliśmy 
„Gdańszczanina 2020”, wtedy Komisja Edukacji postawiła warunek, że jeśli mówimy 
o  restrukturyzacji  sieci  i  planowanych  wygaszeniach  i  likwidacjach  szkół  to 
oszczędności uzyskane poprzez komasację dzieci w mniejszej liczbie szkół muszą iść 
na oświatę. Tak też robimy. Wprowadzamy dodatkowe języki obce, zwiększamy ilość 
zajęć  pozaszkolnych,  nakłady  na  wyposażenia  szkół  to  wszystko  są  oszczędności 
wynikające  z  wcześniej  podjętych  działań.  Z  zadań,  które  realizujemy  oszczędności 
wszystkie idą na oświatę. 

Po  krótkiej  dyskusji  na  temat  boisk  przystąpiono  do  kolejnego  punktu.  Wspólnie 
ustalono,  że  punkt  3  „wypracowanie  wniosków  do  budżetu  miasta  na  2008  rok” 
zostanie przełożony na kolejne posiedzenie komisji. 
Przewodniczący Komisji poprosił o łączne zreferowanie punktu 4 i 6



PUNKT  4, 6 
Przygotowanie do nowego roku szkolnego. 
Problemy  socjalne. Pomoc  uczniom  z  biednych  r odzin –  dożywianie. Stypendia. 
Przydział podr ęczników, pomocy naukowych. 

Pan Jer zy Jasiński – zastępca dyrektora Wydziału Edukacji UM 
Chciałbym  na  początku  powiedzieć  o  pomocy  socjalnej.  Otóż  dotacja  docelowa  na 
stypendia  wyniosła  312 000  zł  w  tym    roku.  Od  stycznia  do  czerwca  wydaliśmy 
174 421 zł, złożyło się na to 1185 stypendiów i 75 zasiłków jednorazowych. Pozostała 
kwota  to  jest  137 621  zł.  Ponieważ  dotacja  wyniosła  312 000,  a  w  zeszłym  roku 
przekroczyła 400 000, należy spodziewać się wzrostu dotacji bo tak  było również w 
ostatnich dwóch  latach,  że w miesiącu październiku  ta dotacja była większa. Także 
tutaj byśmy zabezpieczyli potrzeby, które w tym zakresie się pojawią. 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Jak  państwo  wiedzą  jesteśmy  ograniczeni  ustawą  o  pomocy  społecznej  także  te 
stypendia socjalne są kierowane tylko do określonej grupy dzieci i nie możemy iść na 
dowolność. 

Pan Jer zy Jasiński – zastępca dyrektora Wydziału Edukacji UM 
Druga  rzecz,  którą  chciałbym powiedzieć  to  są  podręczniki. Wbrew  temu,  co  się  w 
prasie mówiło i w różnych publikatorach, przygotowaliśmy się do tego dobrze. Już na 
początku  czerwca  przysłaliśmy  do  wszystkich  placówek  informacje,  że  są  projekty 
rozporządzeń  ministerialnych.  Pojawił  się  stosunkowo  krótki  czas  na  składanie 
wniosków to myśmy te wnioski mieli już prawie zebrane. Jeśli chodzi o podręczniki to 
mamy 1230 uczniów, którym te wyprawki sprawimy na kwotę 166 610 zł. Jeśli chodzi 
o jednolity strój, którym są objęci uczniowie szkoły podstawowej i gimnazjum mamy 
2 629 na główna  kwotę 131 450.  jeśli  nawet  któreś  z placówek nie oszacowały  albo 
nie wszyscy rodzice dzieci złożyły takie wnioski to mamy z ostatnich dni wiadomość 
Ministra  Edukacji,  że  do  5  września  można  wprowadzać  korekty  jeśli  pojawią  się 
większe zapotrzebowania. 
Jeśli  chodzi o  kwestię dożywiania dzieci  otrzymali  państwo od nas bogaty materiał. 
Średnio  miesięcznie  z  tej  formy  pomocy  korzysta  w  Gdańsku  ponad  4000  dzieci. 
Dofinansowaliśmy  ponad  24 620  posiłków.  Plan  finansowy  na  rok  2007 wyniósł  ok 
447 000  zł,  z  czego  245 000  zostało  zrealizowanych  w  pierwszych  6  miesiącach, 
190 000  zostało  na  ostatnie  4  miesiące  tego  roku  a  jeszcze  utrzymujemy  kwotę 
rezerwy, gdyby placówki złożyły wyższe zapotrzebowanie po 1 września. 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji UM 
Część dzieci jest dofinansowywana przez MOPS i są to dzieci, które podlegają ustawie 
o pomocy społecznej. Ta grupa  jest objęta  i  dofinansowywana przez MOPS. Oprócz 
tego miasto daje pieniądze i 1000 dzieci jest utrzymywanych przez miasto i te dzieci 
nie  podlegają  pod  ustawę  a  potrzebują  pomocy.    Te  dzieci  wskazywane  są  przez 
pedagogów  szkolnych  i  są  dożywiane  z  budżetu  miasta.  Oprócz  tego  mamy  dużo 
sponsorów spośród mieszkańców.



Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Jeśli  chodzi  o  przygotowania  do  nowego  roku  szkolnego  to  dostaliście  państwo 
zaproszenie  na  rozpoczęcie.  Remonty  w  większości  powinny  zostać  zakończone 
przed  rozpoczęciem  roku  szkolnego.  W  czterech  placówkach  terminy  są  na  30 
września  ale  to  nie  zakłóci  toku  zajęć  lekcyjnych.    Myślę,  że  miasto  jest  dobrze 
przygotowane do nowego roku szkolnego i drugi rok z rzędu działania pani prezydent 
odniosły  wielki  sukces.  Szkolnictwo  zawodowe  drugi  rok  z  rzędu  zwiększa  liczbę 
chętnych do swoich placówek. Chcemy jeszcze sporządzić analizę  razem z Urzędem 
Pracy, odnośnie klasyfikacji  zawodów. Chcemy wzmocnić nauczycieli dodatkowymi 
godzinami, żeby mogli pracować z dziećmi. Chcemy również, żeby w tym roku ruszył 
elektroniczny nabór do przedszkoli. 

Pani Bożena Brauer  Pr zewodnicząca Komisji Międzyzakładowej   Pracowników 
Oświaty i Wychowania NSZZ „Solidarność” w Gdańsku 
Chciałam zapytać o granty, bo była informacja, że jest dużo pieniędzy przeznaczonych 
na granty. Czy szkoły juz mają taką informację? 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Są  prowadzone  zebrania,  na  których  dyrektorzy  otrzymają  wszystkie  materiały  z 
informacjami. 

PUNKT 5 
Sprawy płac pracowników administracyjnych szkół (regulamin) 

Pan Jer zy Jasiński – zastępca dyrektora Wydziału Edukacji 
Mam przed sobą zestawienie wynagrodzeń za I półrocze roku 2007. według wszelkich 
analiz  do  końca  oku  na  funduszu  płac  wszystkich  pracowników  oświatowych 
zabraknie  nam  5 938 000  zł.  nie  do  końca  mamy  skalkulowane  urlopy  zdrowotne. 
Oprócz  funduszu  płac,  trzeba  powiedzieć  również  o  pozostałych  pieniądzach  i  ich 
wykonanie  jest  na  poziomie  takim,  który  wskazuje,  że  nie  należy  oczekiwać 
większych  rezerw.  Chyba,  że  okres  grzewczy  rozpocząłby  się  dopiero  w  grudniu. 
Podjęte  przez  nas  różne  działania  oszczędnościowe  poprawiają  sytuację,  bo  na 
początku  brakowało  nam  911  mln  zł.  na  funduszu  płac.  Zamierzamy  wystąpić  do 
Pana  Prezydenta  z  wnioskiem  o  podniesienie  wynagrodzeń  dla  grupy  pracowników 
administracyjnych  nie  będących  nauczycielami. Według  analiz  naukę w  placówkach 
oświatowych  podejmie  56 185  uczniów,  na  podstawie  tych  prognoz  można 
wyszacować, że w porównaniu do roku ubiegłego liczba etatów w oświacie zmniejszy 
się o 120 co niesie za sobą pewną oszczędność. 

Po krótkiej dyskusji w tym temacie przystąpiono do kolejnego punktu. 

PUNKT 6 
Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja



Przewodniczący Piotr  Gierszewski zapoznał członków komisji z korespondencją: 
  od  Poradni  PsychologicznoPedagogicznej  nr  2  w  sprawie  prośby  o  wsparcie 
finansowej na zakup mebli i wyposażenia biura, 
  Pana  Macieja  Lisickiego  –  zastępcy  Prezydenta  Miasta  Gdańska  w  sprawie 
bezpiecznego dojścia dzieci do szkoły, 
 od Dyrektora Gimnazjum nr 3 w sprawie szerszego udostępnienia Pływalni MOSiR, 
  od  Rodziców  Dzieci  z  Przedszkola  Specjalnego  nr  40  w  sprawie  skargi  na 
przeprowadzony konkurs na dyrektora przedszkola. 
 od Dyrektora Pałacu Młodzieży w sprawie modernizacji placówki. 

Po krótkiej dyskusji posiedzenie zakończono. 

Przewodniczący 
Komisji Edukacji 

Piotr Gierszewski 

Protokołowała: 
Monika Konwerska


